
 
 
 
Van de Bestuurstafel, Nieuwegein 12 december 2007. 
 
Het bestuur heeft kennis kunnen nemen van het vonnis in kort geding in de 
zaak van een Dames Trio team uit de Hoofdklasse die bij de overstap naar 
een andere vereniging de plaats wilde meenemen. De NBF heeft daartegen 
bezwaar aangetekend en is door de voorzieningenrechter in het gelijk gesteld.  
 
Ons is gemeld dat Wolvega een bowlingvereniging heeft, de BV Wolvega. 
Ook in Den Helder is een nieuwe vereniging opgericht de BV Nieuwediep. 
 
Wij hebben besloten nog deze maand aan alle verenigingen een enquête in 
het kader van de verenigingsondersteuning te sturen.  
 
De verenigingen die in de pilot zitten voor de test van de web-based 
ledenadministratie hebben kort geleden hun eerste bevindingen, na een 
maand testen, met de ontwerpers doorgesproken. Omdat de resultaten 
positief zijn uitgevallen heeft de werkgroep (ontwerpers en mensen van het 
bondsbureau) voorgesteld om begin volgend jaar in een 5 tal bijeenkomsten 
verspreid over het hele land de verenigingen te informeren. De uitrol van het 
systeem staat gepland aanvang nieuwe seizoen. 
 
Het Ministerie van VWS heeft de verantwoording over de periode 2001 – 
2006 definitief goedgekeurd. 
De Lotto en VWS subsidie 2006 is goedgekeurd. 
De accountant heeft een tussentijdse accountantscontrole gedaan en zijn 
goedkeuring verleend.  
 
Het NBI (een samenwerkingsverband NBF- NVB die belast is met het keuren 
van banen) heeft ons schriftelijk gemeld dat enkele bowlinghuizen nog niet 
over goedgekeurde dan wel herkeurde bowlingbanen beschikken. 
In de afgelopen periode heeft het bondsbureau met de bowlinghuizen die op 
het lijstje staan contact opgenomen en zijn er afspraken gemaakt voor de 
keuring.  
 
Wij hebben kennis kunnen nemen van de stand van zaken van het project 
Servicegerichte NBF(verbetering van het serviceniveau en promotie van de 
bowling als sport). Het leggen van vervolg contacten met een belangrijke 
sponsor in het kader van schriftelijke vastlegging van de gemaakte afspraken 
verloopt niet vlot. Wij hebben de directeur Bondsbureau gevraagd de 
ontwikkelingen goed te volgen. 
  
Alle leden wensen wij een fijne Kerst en een gezond en sportief 2008.  
 
Namens het bestuur, 
 
Paul Vasseur. 
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